
INTERVJU s učenicom Danijelom Aničić 

 

                     

 

1. Što te navelo da se odlučiš otići na razmjenu?  

Razrednica nam je na satu pričala o toj razmjeni učenika i odmah sam bila zainteresirana. Nije 

mi trebalo mnogo da se odlučim na to jer sam oduvijek željela ići negdje na razmjenu. 

2. Jesi li bila spremna na ovaj izazov?  

Pa iskreno, jesam. Nije me bilo strah i baš zato jer sam to željela iskusiti, jedva sam čekala 

otići. Tada nisam uopće znala talijanski, ali sam ipak željela ići. 

3. Jesi li bila upoznata s mjestom, školom u koju ideš?  

Da. Tutori su nas sa svime upoznali, s gradom, školom, domom. Znali smo gdje idemo i imali 

smo dosta informacija. 

4. Koji su bili tvoji prvi dojmovi prilikom dolaska u grad Urbino? 

Sve mi se odmah svidjelo. Grad, dom, škola, učenici. Nisam imala dojam da sam negdje u 

nepoznatom. Baš sam se ugodno osjećala.  

5. Kako su ti se svidjeli tutori? Jesu li bili pristupačni? 

Tutori su bilo odlični. Pomagali su nam u svemu i mogli smo im se obratiti za bilo što.  

6. Kako ti se svidjela škola?  

Škola je vrlo slična našoj, samo što je veća. Bolje je opremljena, razredi su veći.  

7. Je li njihov nastavni proces sličan našemu? Jesu li predmeti slični? 

Da. Oni imaju predmete slične našima. Učili smo vrlo slične stvari koje imamo mi u našoj 

školi. Nastavu smo mogli lijepo pratiti jer smo imali knjige za te predmete.  

8. Kakvi su bili učenici?  

Učenici su bili baš susretljivi. Pomagali bi nam, prevodili što nismo znali. Atmosfera u razredu 

je bila odlična.  

 

 



9. Koje su sličnosti, a koje razlike naše škole i njihove?  

Pa sve u svemu, njihova je škola vrlo slična našoj. Predmeti su slični. Jedan školski sat traje 55 

minuta, nema malih odmora između satova, ali lijepo organizirano. Učenici imaju i subotom 

nastavu.  

10. Kakav je bio grad u kojem ste bili smješteni? 

Lijep. Urbino je mali grad, nema puno sadržaja, ali kako smo mi imali vrlo organizirano 

slobodno vrijeme, ništa nam nije nedostajalo. Posjećivali smo susjedne gradove i tako se 

upoznali s kulturno-povijesnim znamenitostima okolice.  

11. Bi li opet ponovila takvo putovanje?  

Naravno. Ja bih ostala i duže da sam mogla. Sve je bilo jako lijepo! 

12. Što bi poručila onima koji razmišljaju o nekoj razmjeni?  

Poručila bih im da odu jer je to jedno predivno iskustvo! Pruža ti mogućnost upoznavanja 

novih ljudi, običaja, ali i sazrijevanja.  

 

                             

 

 


